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Protokół Nr ORN.0012.7.2018 

wspólnego posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia                            

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 19 września 2018 r. 
 

Na stan 6 członków Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności w załączeniu. 

 

Na stan 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu                               

i Rekreacji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności w załączeniu. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku  

– Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun, 

 Radna Rady Miejskiej w Olecku, Ekoturystyka „Martyna” – Wioletta Dorota 

Żukowska, 

 Specjalista ds. turystyki Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Maria 

Łangowska, 

 Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”– Radosław 

Skrodzki, 

 Pracownik Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Olecku – Anna 

Juszkiewicz, 

 Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej 

Falęcki, 

 Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Joanna 

Kozłowska, 

 Prezes Powiatowego Olecko-Gołdapskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego – Jerzy Sulima, 

 Skarbnik Stowarzyszenia Oleckie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Michał 

Dunaj, 

 Wiceprezes Stowarzyszenia Oleckie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe  

– Maciej Kosiński, 

 Członek Stowarzyszenia Oleckie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe  

– Mirosław Chołodowski, 

 Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Andrzej Żyliński, 

 Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Robert Wiśniewski, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego w Olecku  

– Małgorzata Delegacz. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na wspólne posiedzenie komisji. Przedstawił proponowany 

porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie przewodniczącego obrad. 

2. Podsumowanie sezonu letniego. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Wolne wnioski. 
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Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisje jednogłośne przyjęły porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Otwarcie posiedzenia i ustalenie przewodniczącego obrad.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski 

poinformował, że w wyniku uzgodnienia z Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy Sportu i Rekreacji będzie przewodniczyć obradom oraz przygotuje i odczyta 

na sesji referat na powyższy temat. 

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  2 – Podsumowanie sezonu letniego. 

 

Przewodniczący obrad – Leszek Olszewski 

zaproponował, aby osoby, które spieszą się zgłosiły chęć omówienia tematu jako pierwsze                                

w kolejności. Po przedstawieniu informacji prosił o zadawanie pytań.  

 

Specjalista ds. turystyki Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Maria Łangowska  

przedstawiła informację na temat podsumowania sezonu turystycznego za 2018 r. – treść                   

w załączeniu do protokołu.  

 

Dyrektor ROK w Olecku „Mazury Garbate” – Radosław Skrodzki 

przedstawił informację z działań podejmowanych przez ośrodek w okresie letnim 2018 r.  

– treść w załączeniu do protokołu. Zgłosił problem zapewnienia miejsc noclegowych w czasie 

dużych imprez. Dziękował Prezesowi PGK oraz Komendantowi Powiatowemu Policji  

za współpracę w ramach organizowanych wydarzeń. 

 

Pracownik Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Olecku – Anna Juszkiewicz 

odczytała informacje dotyczące sezonu letniego 2018 – treść w załączeniu do protokołu. 

Zwrócił uwagę na niski standard oleckiej bazy noclegowo-gastronomicznej oraz brak 

inicjatywy właścicieli bazy w celu poprawy tej sytuacji. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Olecku Sp. z o.o. – Andrzej Falęcki 

przedstawił informację w zakresie podsumowania sezonu letniego 2018 – treść w załączeniu 

do protokołu. Podkreślił, że współpraca z gminą układa się dobrze, gmina zleca spółce 

zadania, są środki finansowe. Obecnie głównym problemem spółki jest brak ludzi do pracy. 

Prosił o rozpowszechnianie tej informacji i ewentualne informowanie go o osobach chętnych 

do pracy. 

 

Zastępca Dyrektora MOSiR w Olecku – Joanna Kozłowska 

odczytała sprawozdanie z działalności ośrodka w okresie wakacji 2018 – treść w załączeniu do 

protokołu. Potwierdziła informację o niewystarczającej ilości miejsc noclegowych w Olecku 

oraz o słabnącej jakości usług hotelowych. 
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Prezes Powiatowego Olecko-Gołdapskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego 

– Jerzy Sulima 

omówił przypadki dwóch niebezpiecznych zdarzeń w sezonie letnim. Poinformował,  

że sezon letni zaczyna się wcześniej i ratownicy powinni być zatrudniani od 1 czerwca. 

Obecnie pracują od 15 czerwca. Zgłosił potrzebę zatrudnienia dodatkowych ratowników. 

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Skarbnik Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego – Michał Dunaj 

poinformował o potrzebie wykonania kilkunastu tabliczek informacyjnych z numerem 

alarmowym ratowników, które są niezwykle pomocne w ich pracy. Zgłosił również problem 

dotyczący nowo przeszkolonych ratowników, którzy bez doświadczenia pełnią dyżury na 

kąpieliskach. Nadal istnieje potrzeba szkoleń i większej ilości doświadczonych ludzi do tej 

pracy. Dziękował komendantom policji i straży pożarnej za dobrą współpracę. 

 

Wiceprezes Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego – Maciej Kosiński 

poinformował o złożonym wniosku do budżetu na 2019 r. – w załączeniu do protokołu. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Andrzej Żyliński 

przedstawił sprawozdanie z czynności służbowych podjętych przez funkcjonariuszy Komendy 

Powiatowej Policji w Olecku w okresie wakacji 2018 – treść w załączeniu do protokołu. 

Zwrócił uwagę na dużą ilość zdarzeń drogowych w tak niewielkim mieście. Wskazał przy tym 

na poprawę sytuacji drogowej na ul. Grunwaldzkiej w związku z wymianą oświetlenia. Prosił 

o podanie do wiadomości publicznej komunikatu o utrudnieniach w ruchu drogowym  

w zachodniej części gminy w związku z organizowanym w weekend Rajdem Polski. Ponadto, 

poddał pod rozwagę organizację dużych imprez poza centralnym placem w mieście.  

Ze względu na brak miejsc parkingowych warunki bezpieczeństwa nie zawsze będzie spełniać 

amfiteatr. Przydałyby się przy tym akcje informacyjne o dostępnych miejscach parkingowych 

w czasie dużych imprez. Zwrócił się również do władz miasta z prośbą o wcześniejsze 

włączanie oświetlenia. Dziękował radnym oraz Panu Burmistrzowi za dobrą współpracę  

i wsparcie finansowe. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Robert Wiśniewski 

przedstawił informację na temat bezpieczeństwa ppoż. w sezonie letnim na terenie Powiatu 

Oleckiego – treść w załączeniu do protokołu. Z dumą podzielił się informacją, iż dwóch 

strażaków z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Olecku Tomasz Dunaj  

i Mateusz Gryncewicz zostało wyróżnionych nagrodą pieniężną Komendanta Głównego PSP 

za zaangażowanie i profesjonalizm podczas akcji ratowniczej na Zalewie Koronowskim. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego w Olecku – Małgorzata 

Delegacz 

przedstawiła informację z zakresu wydziału – informacja w załączeniu do protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

poinformował, że sytuacja w Olecku jeśli chodzi o oświetlenie cały czas poprawia się. 

Wykonaliśmy już oświetlenie Alei Lipowych, jesteśmy w trakcie zmiany oświetlenia na 

ulicach Grunwaldzkiej i 11-Listopada. Doświetliliśmy też przy tej modernizacji dodatkowo 

część przejść dla pieszych. Obecnie dobiegają końca prace związane w wyłonieniem 

wykonawcy, który wymieni obecne oświetlenie w całej gminie na nowoczesne ledowe  

z inteligentnym systemem sterowania. Wykonamy też oświetlenie tam gdzie go obecnie 

jeszcze nie ma – jak na przykład w miejscowości Olecko-Kolonia. Dodał też, że odkąd jest  

z-cą Burmistrza Olecka, a więc od 11 września 2017 roku, współpraca z komendą policji  

i komendą straży pożarnej układa się bardzo dobrze. Podziękował również Komendantowi 
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Policji za pozytywne słowa na temat już zmodernizowanego oświetlenia w mieście,  

jak również za bardzo merytoryczne spotkania z innymi sekcjami oleckiej policji, poświęcone 

ogólnemu porządkowi w mieście czy bezpieczeństwa w parku miejskim. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

odczytał rekomendacje dotyczące podsumowania sezonu letniego. Prosił, aby materiał 

załączyć do protokołu. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

  

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 
 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski.  

 

W wyniku krótkiej dyskusji Komisje jednogłośnie przyjęły następujące wnioski: 

 

 podjąć działania w celu pozyskania środków zewnętrznych na odbudowę Hotelu 

Maraton, 

 

 usprawnić procedurę wypożyczania sprzętu wodnego. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zgłosił wniosek o zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie pieniędzy dla ratowników  

na zakup sprzętu zgodnie ze złożonym pismem Stowarzyszenia Oleckie Wodne Ochotnicze 

Pogotowie Ratunkowe oraz na szkolenia i wykonanie kilkunastu tabliczek z numerem 

alarmowym ratowników. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono.  

 

 

 

     Protokołowała                                                                  Przewodniczący obrad         

Karolina Kuskowska                                                      Leszek Olszewski  


